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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2017/18:5 Polisens prioriteringar och barnkonventionen

I dagarna har Sveriges Television uppmärksammat hur polisens prioriteringar 
har lett till att ärenden som rör våldtäkter mot barn blivit liggande och inte 
utretts.

Polisen hänvisar till bristande resurser. Min fråga handlar inte om det, för det 
har flera av mina partikamrater tagit upp i andra sammanhang. Min fråga 
handlar om prioriteringar och om barnrättsperspektivet. 

Jag vill därför fråga statsrådet Åsa Regnér: 

 

Hur arbetar statsrådet och regeringen för att säkerställa att principen om att 
barnets bästa ska sättas i främsta rummet kommer till uttryck i polisens 
prioriteringar?

………………………………………
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